

No. 6861. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION OF PACKINGS. DONE AT BRUSSELS, ON 6 OCTOBER 1960<sup>1</sup>

N° 6861. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE DES EMBALLAGES. FAITE À BRUXELLES, LE 6 OCTOBRE 1960<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:*

3 November 1988

ALGERIA

(With effect from 3 February 1989.)

With the following reservation:

“The Algerian Democratic and Popular Republic considers itself to be bound by the provisions of Article 2 of the Convention only in relation to packings other than those imported on purchase, lease-purchase or under similar contract entered into by a person resident or established in its territory.”

*Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 15 December 1988.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :*

3 novembre 1988

ALGÉRIE

(Avec effet au 3 février 1989.)

Avec la réserve suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

La République démocratique et populaire algérienne se considère comme étant liée par les dispositions de l'article 2 de la Convention uniquement en ce qui concerne les emballages autres que ceux importés dans le cadre d'un achat, d'un bail avec option d'achat ou en vertu d'un contrat similaire conclu par une personne qui est un résident ou qui est établie sur son territoire.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 15 décembre 1988.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 473, p. 131; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 11, 13, 14, 16 and 17, as well as annex A in volumes 1120, 1271, 1344 and 1460.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 131; pour le faits ultérieurs, voir les références données dans les Indexes cumulatifs nos 6 à 11, 13, 14, 16 et 17, ainsi que l'annexe A des volumes 1120, 1271, 1344 et 1460.